

聖公會陳融中學  
班名釋義  
(2009-2010 修訂)

引言：

為實踐基督教育及配合學校推行「啟發潛能教育」，學校以聖經提倡的屬靈氣質為班命名，期盼學生透過學習基督精神，發展良好靈性和品德，並加強學生對班及學校的歸屬感。詳情如下：

**C (Courage) 勇**

Be on your guard; stand firm in the faith; be men of **courage**; be strong. (1 Corinthians 16:13)  
你們應當提高警覺，並且在真道上堅立不移，做勇敢剛強的人。(哥林多前書 16:13) [當代譯本]

**F (Faith) 信**

Don't let anyone look down on you because you are young, but set an example for the believers in speech, in life, in love, in **faith** and in purity. (1 Timothy 4:12)  
不可叫人小看你年輕，總要在言語、行爲、愛心、信心、清潔上，都作信徒的榜樣。(提摩太前書 4:12)

**H (Humility) 謙**

Before his downfall a man's heart is proud, but **humility** comes before honor. (Proverbs 18:12)  
敗壞之先，人心驕傲；尊榮以前，必有謙卑。(箴言 18:12)

**K (Kindness) 仁**

But the fruit of the Spirit is love, joy, peace, patience, **kindness**, goodness, faithfulness, gentleness and self-control. (Galatians 5:22-23)  
聖靈所結的果子，就是仁愛、喜樂、和平、忍耐、恩慈、良善、信實、溫柔、節制。(加拉太書 5:22-23)

**S (Sincerity) 誠**

Now that you have purified yourselves by obeying the truth so that you have **sincere** love for your brothers, love one another deeply, from the heart. (1 Peter 1:22)  
你們既因順從真理，潔淨了自己的心，以致愛弟兄沒有虛假，就當從心裡彼此切實相愛。(彼得前書 1:22)

**W (Wisdom) 智**

The fear of the LORD is the beginning of **wisdom**, and knowledge of the Holy One is understanding. (Proverbs 9:10)  
敬畏耶和華是智慧的開端，認識至聖者便是聰明。(箴言 9:10)